

We Can



VIDEO LEGAL VISIT

The Correctional Services Department (CSD) of Hong Kong Special Administrative Region will provide inmates detained in Lai Chi Kok Reception Centre (LCKRC) with the subject trial services commencing from 2 December 2002. They may, through the application of video conferencing technology, receive video legal visit from their lawyers in High Court. Project details are as follows:-

Service Hours

- ◆ 0900 to 1700 hours every working Monday to Friday
- ◆ 0900 to 1200 hours every working Saturday

Facilities

- ◆ Video Visit Room
- ◆ Facsimile Service (limitation on use of fax papers up to 10 pages and transmission of confidential documents not recommended).

Booking

- ◆ Advance booking by lawyers and prior consent from their clients are necessary
- ◆ Any service hour within the present and next two working days may be booked
- ◆ Lawyers may normally be allowed to book only one hour for only one client
- ◆ Booking may be made to the Officer-in-charge of LCKRC Visit Room at 2176 0181

Venue

- ◆ Lawyers would conduct the booked video legal visit at CSD High Court Cell Holding Unit
- ◆ Address: LG6/F, High Court, 38 Queensway Admiralty, Hong Kong
(telephone number: 2869 0157)
- ◆ Lawyers are advised to contact the Officer-in-charge of LCKRC Visit Room at 2176 0181 to confirm the availability of their clients prior to the video legal visit

LAI CHI KOK RECEPTION CENTRE



HIGH COURT CELL HOLDING UNIT



更生

Correctional Services Department



視像法律探訪

由二零零二年十二月二日開始，香港特別行政區政府懲教署會為羈押於荔枝角收押所的所員推出試行的視像法律探訪服務。所員可透過視像會議科技，與在高等法院的律師會面，詳情如下：

↓ 服務時間

- 工作天的星期一至五，上午九時至下午五時
- 工作天的星期六，上午九時至正午十二時

↓ 設施

- 視像探訪室
- 傳真服務 (限量 10 張紙，不建議傳送機密文件)

↓ 預約

- 律師須先行預約，並事先徵得當事人同意
- 可預約當天及下兩個工作天的時間
- 通常律師在每個時段 (1 小時) 只可接見一名當事人
- 須致電 2176 0181 與荔枝角收押所探訪室主管預約

↓ 地點

- 律師須親臨懲教署高等法院羈留室出席已預約的視像法律探訪
- 地址：香港金鐘道 38 號高等法院低層六樓 (電話：2869 0157)
- 律師可於探訪前致電 2176 0181 與荔枝角收押所探訪室主管聯絡，確保其當事人可以出席視像法律探訪

歡迎就試行的計劃提出意見，請將建議寄往九龍荔枝角蝴蝶谷道 5 號荔枝角收押所總懲教主任(行政)收。

如欲進一步查詢，請致電 2176 0168 與荔枝角收押所福利主任聯絡。

We care 更生